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Protokół nr 14/2020                                                                                                                            

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola                                                                                                                              

z posiedzenia w dniu 20 stycznia 2020 r.  

 

          Posiedzenie Komisji Infrastruktury odbyło się w sali im. Karola Musioła 

w opolskim ratuszu i trwało od godz. 16.03 do godz. 16.30.                                                                           

Posiedzeniu  przewodniczył radny Edward Odelga przewodniczący Komisji.                        

W chwili stwierdzenia prawomocności posiedzenia obecnych było 3 członków Komisji 

(radni: Edward Odelga, Małgorzata Wilkos i Arkadiusz Szymański). W trakcie realizacji 

porządku obrad na posiedzenie dotarli radni: Elżbieta Bień i Przemysław Pospieszyński.  

Listę obecności członków Komisji oraz listę obecnych osób załącza się do protokołu.            

Porządek obrad, nad którym obradowała Komisja, był następujący: 

1. Zatwierdzenie protokołu nr 13/2019 Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z posiedzenia w dniu 16 grudnia 2019 r. 

2. Zaopiniowanie Sprawozdania z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku w mieście 

Opolu za 2019 rok (druk 503). 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej Powiatowi 

Opolskiemu (druk nr 499). 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania placowi publicznemu nazwy Rondo 

im. Adama Śmietańskiego (druk nr 500). 

5. Przyjęcie Sprawozdania Komisji Infrastruktury z pierwszego roku działalności VIII 

kadencji Rady Miasta Opola. 

6. Sprawy rożne 

a) Pismo o uwzględnienie w Planie pracy Komisji Infrastruktury w I półroczu 2020 roku 

tematu: "Plany dotyczące budownictwa społecznego (TBS): pozyskiwanie nowych terenów, 

realizacja inwestycji, budowa mieszkań pod wynajem - możliwości i potrzeby w mieście 

Opolu". 

 

Do punktu 1. porządku obrad:   

   

Protokół nr 13/2019 Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola z posiedzenia w dniu 

16 grudnia 2019 r. został zatwierdzony bez uwag jednogłośnie w obecności 3 członków 

Komisji. Za głosowali radni: Edward Odelga, Małgorzata Wilkos i Arkadiusz Szymański. 
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Do punktu 2. porządku obrad:   

 

 Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku w mieście Opolu za 

2019 rok (druk 503) zreferowała naczelnik Wydziału Zarządzania Kryzysowego Bogumiła 

Grudzień – Kuligowska.  

Pytań nie było, w dyskusji głos zabrała radna Elżbieta Bień. 

 

Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 20 stycznia 2020 r. 

do Sprawozdania z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku w mieście Opolu za 

2019 rok (druk 503) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie Sprawozdania. 

Opinię podjęto jednogłośnie w obecności 4 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Edward Odelga, Elżbieta Bień, Małgorzata Wilkos i Arkadiusz 

Szymański. 

 

 

Do punktu 3. porządku obrad:   

 

 Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej Powiatowi Opolskiemu (druk nr 

499) omówiła naczelnik Wydziału Geodezji i Kartografii Grażyna Czapla. 

Pytań i dyskusji nie było. 

 

Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 20 stycznia 2020 r. 

do projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej Powiatowi Opolskiemu (druk 

nr 499) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

Opinię podjęto 4 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i braku głosów wstrzymujących 

się. 

Za głosowali radni: Edward Odelga, Przemysław Pospieszyński, Małgorzata Wilkos 

i Arkadiusz Szymański. 

 

 

Do punktu 4. porządku obrad:   

  

 Naczelnik Wydziału Geodezji i Kartografii Grażyna Czapla zreferowała projekt 

uchwały w sprawie nadania placowi publicznemu nazwy Rondo im. Adama Śmietańskiego 

(druk nr 500). 

Pytań nie zgłaszano, również w dyskusji nikt się nie wypowiedział. 
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Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 20 stycznia 2020 r. 

do projektu uchwały w sprawie nadania placowi publicznemu nazwy Rondo im. Adama 

Śmietańskiego (druk nr 500) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

Opinię podjęto jednogłośnie w obecności 5 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Edward Odelga, Elżbieta Bień, Przemysław Pospieszyński, Małgorzata 

Wilkos i Arkadiusz Szymański. 

 

 

Do punktu 5. porządku obrad: 

   

 Członkowie Komisji zapoznali się ze sprawozdaniem Komisji Infrastruktury 

z pierwszego roku działalności VIII kadencji Rady Miasta Opola.  

Pytań nie zgłaszano, nie było również dyskusji. 

Sprawozdanie Komisji Infrastruktury z pierwszego roku działalności VIII kadencji Rady 

Miasta Opola zostało przyjęte jednogłośnie w obecności 5 członków Komisji.             

Za głosowali radni: Edward Odelga, Elżbieta Bień, Przemysław Pospieszyński, Małgorzata 

Wilkos i Arkadiusz Szymański. 

 

Do punktu 6. porządku obrad: 

 

 W punkcie sprawy różne przewodniczący Komisji poinformował o piśmie 

dotyczącym uwzględnienia w Planie Pracy Komisji Infrastruktury w I półroczu 2020 roku 

tematu: "Plany dotyczące budownictwa społecznego (TBS): pozyskiwanie nowych terenów, 

realizacja inwestycji, budowa mieszkań pod wynajem - możliwości i potrzeby w mieście 

Opolu". 

W tej sprawie głos zabrała radna Małgorzata Wilkos, która na prośbę Wydziału Lokalowego 

zwróciła się o możliwie najpóźniejsze zamieszczenie tematu w Planie Pracy. 

Przewodniczący Komisji zawnioskował o dodanie tematu do Planu Pracy Komisji 

Infrastruktury w miesiącu czerwcu (drugie posiedzenie w m-cu czerwcu). 

Powyższe przyjęto jednogłośnie w obecności 5 członków Komisji. Za głosowali radni: 

Edward Odelga, Elżbieta Bień, Przemysław Pospieszyński, Małgorzata Wilkos i Arkadiusz 

Szymański. 

 

W dalszej kolejności głos zabrała Zastępca Prezydenta Miasta Opola Małgorzata 

Stelnicka, w kwestii tematu z Planu Pracy Komisji zaplanowanego na miesiąc luty: 

„Perspektywa rozwoju Miejskiego Zakładu Komunikacyjnego pod katem kadrowym, 

infrastrukturalnym i rozbudowy sieci komunikacji”. 

 



4 

 

Zastępca Prezydenta Małgorzata Stelnicka po rozmowie z Prezydentem Miasta oraz Prezesem 

Miejskiego Zakładu Komunikacyjnego Sp. z o.o. w Opolu zaproponowała Komisji 

posiedzenie wyjazdowe w Miejskim Zakładzie Komunikacyjnym. 

Poprosiła również o przesunięcie na miesiąc marzec zagadnienia. 

Radna Elżbieta Bień przychyliła się do prośby. 

Przewodniczący Komisji zawnioskował o przesunięcie tematu na miesiąc marzec z wizytą 

w Zakładzie.                    

Powyższe przyjęto jednogłośnie w obecności 5 członków Komisji. Za głosowali radni: 

Edward Odelga, Elżbieta Bień, Przemysław Pospieszyński, Małgorzata Wilkos i Arkadiusz 

Szymański. 

 

 

Więcej spraw nie zgłoszono. 

Porządek obrad został wyczerpany, przewodniczący Komisji zamknął posiedzenie.   

 

 

                 Przewodniczący Komisji Infrastruktury  

                                    Radny Edward Odelga     

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała:                                        

Teresa Muc 


